

發展項目有構成圍封牆的一部分的非結構的預製外牆。

There are non-structural prefabricated external walls forming part of the enclosing walls of the Development.

每幢建築物的非結構的預製外牆的厚度範圍為150毫米。

The thickness of the non-structural prefabricated external walls of each building is 150mm.

發展項目有構成圍封牆的一部分的幕牆。

There are curtain walls forming part of the enclosing walls of the Development.

每幢建築物的幕牆的厚度範圍為200毫米。

The thickness of the curtain walls of each building is 200mm.

每個住宅物業的非結構的預製外牆及幕牆的總面積表

Schedule of the total area of the non-structural prefabricated external walls and curtain walls of each residential property

樓層 Floor	單位 Unit	每個住宅物業的非結構的預製外牆的總面積 (平方米) Total area of non-structural prefabricated external walls of each residential property (sq.m.)	每個住宅物業的幕牆的總面積 (平方米) Total area of curtain walls of each residential property (sq.m.)
5樓 5/F	A	1.347	1.970
	B	—	0.830
	C	—	1.326
	D	0.383	1.990
	E	—	1.027
	F	—	1.027
	G	0.566	0.890
	H	0.566	0.875
	J	—	0.795
6樓 6/F	A	1.347	1.970
	B	—	0.820
	C	—	0.835
	D	—	1.326
	E	0.383	1.990
	F	—	1.027
	G	—	1.027
	H	0.566	0.890
	J	0.566	0.875
	K	—	0.795
7樓-12樓、15樓-23樓、 25樓-33樓、35樓-36樓 7/F-12/F, 15/F-23/F, 25/F-33/F, 35/F-36/F	A	0.668	1.045
	B	0.398	1.205
	C	—	0.820
	D	—	0.835
	E	—	0.971
	F	—	0.947
	G	0.383	1.210
	H	—	1.027
	J	—	1.027
	K	0.566	0.890
	L	0.566	0.875
	M	—	0.795
37樓 37/F	A	0.481	1.795
	B	0.566	1.963
	C	0.566	1.828
	D	0.015	1.899
	E	—	1.800
	F	0.823	1.505

備註：在本售樓說明書中，“Unit”及“Flat”（當提及住宅物業時）這兩個詞彙可能是互換使用。

Note: In this sales brochure, the terms “Unit” and “Flat” (when referring to a residential property) may be used interchangeably.